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HarperCollins is proud to present its new range of best-loved, essential classics. 'It was
the best of times, it was the worst of times!' Set before and during the French
Revolution in the cities of Paris and London, A Tale of Two Cities tells the story of Dr
Manette's release from imprisonment in the Bastille and his reunion with daughter,
Lucie. A French aristocrat Darnay and English lawyer Carton compete in their love for
Lucie and the ensuing tale plays out against the menacing backdrop of the French
Revolution and the shadow of the guillotine.
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标签

英语

评论

看过的狄更斯小说里最棒的！！虽然平面的形象还是很多，但是此书里出彩且立体的人
物多了，故事扣得很紧，而且在大背景衬托下显得更加大气。狄更斯依旧爱排比，不过
开篇的那一段真的很经典有木有啊！！看书就是应该看原版啊，读起来有感觉，虽然读
不是母语的东西果然速度没法快起来= =
P.S：狄更斯你为什么让Carton死了，伤心死我了！！

-----------------------------
七年前买的，终于看完了

-----------------------------
Love is stronger than hate

-----------------------------
狄更斯的遣词造句就是我喜欢的腔调，高级英语。

-----------------------------
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